
Protokoll FAU møte nr. 6 – Kringsjå Skole - skoleåret 2024/2025 

 
 

 

Tidspunkt: mandag 10. mars 2024 kl. 18:00 – 1915. 
Sted: Kringsjå Skole 

FAU medlemmer Rolle Klasse Komite Deltakelse   
(Ja eller Nei) 

Bekreftet på 
Spond 

Vegard Rømming Varmbo FAU Leder 
2004/2005 

5A Leder Ja X 

Jan Arne Algrøy 
Maria Estenstad Friis 

Medlem 
Vara 

1A Trafikk gruppa - Gaustad Ja X 
X 

Caroline S. Langbach 
Louise Carolyn Oram 

Medlem 
Vara 

1B 
 

17.mai morgen Ja X 
X 

Cassandra Kirk Perminow 
Louise Eklund Bolands 

Medlem 
Vara 

1C  Ja X 
X 

Rønnaug Gabrielsen 
Anja Elmine Basma 

Medlem 
Vara 

2A Utemiljø/skolegård Ja X 
X 

Wenting Chen 
Christoffer Egede-Nissen 

Medlem 
Vara 

2B   Nei 
Nei 

X 
X 

Eli Grete M. Hustavnes 
Majlen S. Syrstadeng 

Medlem 
Vara 

3A 17.mai/ Trafikkgruppa-Kringsjå/Nordberg Ja X 
X 

Are Colman-Denstad 
Ingvild Nyløkken Kristenson 

Medlem 
Vara 

3B 17.mai Ja X 
X 

Hedda Frohde Moe 
Dag Olav Dahle 

Medlem 
Vara 

3C 17.mai Nei 
Nei 

X 
X 

Lars Christian Bråten 
Line Fusdahl Hulleberg 

Medlem 
Vara 

4A AKS Ja X 
X 

Sølvi Mausethagen 
Lene Anette Rustad 

Medlem 
Vara 

4B SMU – Småtrinnet 
 

Ja X 
X 
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Andre inviterte Rolle Deltakelse   

 

Jannicke Argren Eriksdatter Rektor Nei 

Mikkel Stensrud Leder AKS  Nei 

 
 
 
 

Vegard Rømming Varmbo 
Trond Lydersen 

Leder FAU 
Vara 

5A Leder Ja X 
X 

Guro Haugen Fossum 
Nanna Cecilie Lone 

Nestleder FAU 
Vara 

5B Nestleder, SUSNA Ja X 
X 

Trine Kirkhus 
Rikke Carine Arnulf 

Medlem 
Vara 

5C Driftstyret 2 år Ja X 
X 

Bjørn Solnørdal Tennøe 
Dag Olav Dahle 

Medlem 
Vara 

6A Kasserer, Driftstyret 2 år, inkluderingsgruppa Ja X 
X 

Stian Grenborgen 
Bente Nickelsen 

Medlem 
Vara 

6B  Nei 
Nei 

X 
X 

Hallgeir Bratberg 
Liv Hilde Pettersen 

Medlem 
Vara 

7A 17.mai morgen Ja X 
X 

Kristin Hofsø 
Josefin Titelman 

Medlem 
Vara 

7B Utemiljø/skolegård Nei 
Nei 

X 
X 

Anne Standal 
XXX 

Medlem 
Vara 

7C SMU-stortrinnet Ja X 
- 
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Agenda 

Saksnr.  Tema  Beskrivelse av saken Saks-
dokumenter 

Vedtak 

 Godkjenning av innkalling og 
saksliste 

  Innkalling på Spond under arrangementer + innlegg om å komme 
med saksinnlegg til møte.  
 
Innkalling sendt rektor og leder AKS på e-post, til FAU på 
Spondgruppa.  
 
Vedtak: FAU godkjente innkalling og dagsorden.  

 Godkjenning av protokoll fra 
møte 5.februar 

 Vedlegg 1 Protokoll godkjent på sirk. med frist 7.2.25 – årsak 
Elevundersøkelsen.  
 
Følgende rettelser fra rektor som ikke kom med i protokoll: 

• Under punktet «Status arbeidsgrupper» står det: «Skolen 
ønsker seg flere barn, som utløser flere lærere». Det riktige 
er «Skolen ønsker seg flere barn, som utløser flere 
ressurser» (Dette fordi det vil komme som økonomisk 
tildeling, og skolen sammen med driftsstyret avgjør hva 
ressursene skal brukes på. Lærere eller læremidler.) 

• Under Referat/ Mobbing står det «Budstikka har innsyn i 
mobbetall som rektor ikke kan se». Det stemmer ikke 
(tallene nab.no bruker er offentlige). Men jeg som rektor kan 
se tall utover de offentlige, altså tall som er skjermet fra 
offentligheten. 

 
 
Vedtak: FAU godkjente protokollen.  

 Informasjon fra rektor: 
 
 

  Rektor sendt skriftlig informasjon til orientering. Skolen kan av 
økonomiske årsaker ikke stå for arrangement for 17.mai morgen. Se 
FAUs vurderinger lengre ned. 
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 Skolebehovsplan kommer denne uken, vil behandles i driftsstyret. 
Oppfordrer foreldre til å svare på undersøkelsen om erfaringer med 2 
uker uten læringsbrett. 

 Status arbeidsgrupper Driftsstyret 
SUSNA  
 
 
 
Utemiljø 
 
Inkludering  
 
SMU  
 
Trafikk 
 
 
KFU 

 
 
 
 
 
 

Ikke vært møte siden sist da man avventer behovsplan. 
Ikke vært mulig å få kontakt med gruppen. Kommet frem at det er for 
store kull av skolestartere til høsten ved Kjelsås og Korsvoll. Usikkert 
om dette affiserer Kringsjå. 
 
Saken om utemiljø er oversendt utemiljøgruppa fredag 7.3, men ikke 
rukket å se gjennom før dagens møte. Følges opp på neste møte. 
 
Mangler representant. 
 
Siste møte var før jul. Vil følges opp for småtrinnet. 
 
Se punkt lengre ned vedr alternativ adkomst ambulanse via 
Nordbergveien og Gaustadveien. 
 
Informasjon om møter i KFU legges ut til FAU på Spond. 
Vedtak: FAU tok dette til orientering 

07/2025 Uteareal forprosjekt  

 

Status v/Rønnaug    Utsettes til neste møte ref. status arbeidsgrupper. 
 
 

08/2025 17.mai Status fra 3. trinn 
 
 
Status 17. mai morgen 

 Komiteen avholder regelmessige møter, delt inn i ansvarsområder. Pr. 
nå god arbeidsfordeling og oppleves å være i rute. 
 
FAU er i kontakt med ansvarlig ved skolen. Foreløpig ikke avklart når 
Kringsjå skal gå. Foreldre uttrykker ønske om å stå for et eget 
program til tross for at skolen ikke kan stille med ansvarlig. Fortsetter 
dialog for avklaring og planlegging av evt. alternativt arrangement. 
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Vedtak: FAU tok dette til orientering 

09/2025 Smartelefonfri barneskole Innkommet henvendelse fra Tåsen 
skole til barneskoler i Nordre Aker 

Vedlegg 2 Flere skoler har utført eller planlegger gjennomføring av 
spørreundersøkelser med formål om kartlegging av foreldres 
synspunkter rundt smarttelefonbruk hos barna. Intensjonen i disse 
gruppene er å begrense og utsette bruk av smarttelefon hos barn i 
barneskolealder.  
Hos FAU Kringsjå generelt ønske om å sette tema på dagsorden. Det 
er interesse for en kartlegging. Det er ønskelig fra FAU sitt ståsted å 
eventuelt hente inn kompetanseperson som kan si mer om denne 
problemstillingen - forskningsbasert. Fokus på informasjonsdeling 
heller enn å ha konsensus blant alle foreldre. 
 
Vedtak: FAU-leder innhenter mer informasjon fra Tåsen. Legges en 
plan for videre arbeid neste møte. 

10/2025 Skolevegring Utbredelse og krav til skolen – FAUs 
rolle 
 

Vedlegg 3 
(Veileder 
Oslo 
kommune) 

Innkommet ønske om å diskutere skolens undervisningsplikt til elever 
som har langvarig fravær, samt ønske om å diskutere oppfølging av 
foreldrene til barn med fravær får tilstrekkelig oppfølging. Også 
informasjon om hvordan skolen støtter kontaktlærerne rundt 
problematikken. 
 
Ønske om at skolen vurderer å dele informasjon om dette på egen 
nettside.. 
 
Vedtak: FAU-leder kontakter rektor for å få skolens synspunkter 
rundt de aktuelle spørsmålene. 

 Økonomi v/Bjørn Status  Uendret fra tidligere 

 Møteplan Neste møtet er avtalt til onsdag 
2.april  
 

 Vedtak: Møtedato tatt til orientering 
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Orienteringssaker 
Saksnr.  Tema  Beskrivelse av saken Saksdok. Vedtak 

09/2024 Utbygging Rikshospitalet 
- Alternativ adkomst 
ambulanse 
 
 
Hjertesone 

Fulgt opp av trafikkgruppa i etterkant av møte 5 
 
 
 
 
Oppstartsmøte avholdt på skolen 11.11.2024  
(tilstede: Rektor, Arvid Svela, bymiljøetaten, FAU v/Vegard) 
 
Elevmedvirkning/befaring 18.11.2024 
(tilstede: Bymiljøetaten, elevrådet fra 5.-7.kl. og skolen v/Daniel 
Chan) 
 
Samarbeidsprosjekt Bymiljøetat, skole, FAU i regi av Trygg Trafikk. 
Besluttet av tidligere FAU.  
 

1. (3C) Trær og busker ved grusveien som går fra 
rundkjøringen Sognsveien/ Carl Kjelsens vei over toppen, 
ned til parkeringsplassen. Det er ønske om det blir 
oversiktlig, mht trafikk både ved rundkjøringen og på 
skolens parkeringsplass.  

2. (5B) Trafikksituasjonen i Sognsveien. Skolevei fra 
Sognsveien til Kringsjå skole – stengning/transport av 
elever/varer 

Vedlegg 4 Se vedlagt svar fra Sykehusbygg 
 
 
 
 
Forslag Vedtak: Dette arbeidet følges opp 
i etablert samarbeidsfora fremover.  

 
Parkeringsplass (saker som ikke står på dagens agenda) 
 Tema  Beskrivelse av saken Saksdok. Vedtak 
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